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          Тема выпускной квалификационной работы: "Модернизация источника питания ВЧИ плазмотрона". В данной работе разработана модель источника питания ВЧИ плазмотрона с учетом влияния параметров нагрузочного колебательного контура в программах MATLAB/Simulink и COMSOL Multiphysics. Основные задачи, решаемые в ходе проектирования: 1. Анализ публикаций по исследованию источников питания ВЧИ плазмотрона и нормативной документации. 2. Разработка математической модели источника питания ВЧИ плазмотрона. 3. Моделирование математической модели лампового генератора с лампой ГУ-5А в среде MATLAB/Simulink и COMSOL Multiphysics. В результате была разработана математическая модель в двух разных средах MATLAB/Simulink и COMSOL Multiphysics. Для этого на начальном этапе был произведен аналитический расчёт параметров ВЧИ плазматрона. Затем сделана аппроксимация анодных и сеточных паспортных характеристик выбранной генераторной лампы (ГУ-5А). А также были рассчитаны все основные параметры элементов одноконтурной схемы лампового генератора с нагрузочным колебательным контуром.
        

        
          The subject of the graduate qualification work is "Development of a model of the power source of the RF plasma torch, taking into account the influence of the parameters of the load oscillatory circuit". In this paper, we have developed a model of a power source for an ISP torch taking into account the influence of the parameters of the load oscillatory circuit in the MATLAB/Simulink and COMSOL Multiphysics software. The main tasks to be solved during the design: 1. Analysis of publications on the study of ISP torch power sources and regulatory documentation. 2. Development of a mathematical model of the power source of the ISP torch. 3. Modeling of a mathematical model of a lamp generator with eletron tube a GU-5A in the MATLAB/Simulink environment and COMSOL Multiphysics. As a result, a mathematical model was developed in two different environments MATLAB/Simulink and COMSOL Multiphysics. To do this, at the initial stage, an analytical calculation of the parameters of the ISP torch was carried out. Then, an approximation of the anode and grid passport characteristics of the selected generator lamp (GU-5A) was made. And also all the main parameters of the elements of a single-loop circuit of a tube generator with a load oscillatory circuit were calculated.
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